
Tynaarlo 6 juli 2018, 
 
 
Geacht college, 
 
Op dinsdagavond 3 juli heeft het college de raad bijgepraat over beleid en de 
mogelijke heffingen rondom afval ter voorbereiding op een nader te nemen 
besluit in september. Er is op die avond niets gezegd door wethouder Lammers 
over een genomen collegebesluit om het overschot in de voorziening ter 
hoogte van ruim 1.000.000 terug te laten vloeien naar de inwoners. 
 
Leden van de raad, te weten de heren Kloos en Pieters kwamen met het idee van 
teruggave aan de inwoners. De heer Pieters gaf aan dat hij een motie over dit 
onderwerp had voorbereid, de heer Kloos gaf aan dat hij graag mede indiener 
wilde worden. Aldus afgespoken. 
 
Op donderdag ontvingen wij -zoals gebruikelijk- de besluitenlijst van B en W. Tot 
onze grote verbazing ontvingen wij een paar uur later een persbericht, zomaar uit 
het niets, dat het college heeft besloten om 1 miljoen euro terug te geven aan de 
inwoners.  
 
Inhoudelijk een fantastisch besluit waar de VVD achterstaat, echter, de wijze 
waarop de CDA wethouder nu loopt te pronken met het idee dat door Leefbaar 
Tynaarlo en de VVD is bedacht, is ons echt in het verkeerde keelgat geschoten. 
 
Is hier wederom sprake van achterkamertjes politiek? 
De vragen die wij aan het college hierover stellen zijn de volgende; 
 
1. Waarom heeft wethouder Lammers op dinsdag tijdens de informatie avond niet 
aangegeven dat het college hierover al een besluit heeft genomen? 
2. Wanneer is het collegebesluit genomen en wanneer heeft u de raad daarover 
actief geïnformeerd zoals het hoort bij openbaar bestuur? 
3. Op welke wijze heeft de raad kennis kunnen nemen van de afwegingen die het 
college hierbij gemaakt heeft? 
4. Waarom is dit B en W besluit waarover u een persbericht doet uitgaan, 
nergens opgenomen in de besluitenlijsten van B en W? 
5. Kunt u ons alsnog, per ommegaande het college voorstel en college besluit 
hieromtrent doen toekomen? 
 
Tot slot, 
Om misverstanden te voorkomen, de VVD is, zoals door ons bij motie was 
voorbereid groot voorstander van het teruggeven van overschotten aan onze 
inwoners. Deze miljoen euro is -naar nu blijkt- onterecht opgehaald bij onze 



inwoners en hoort dus te worden teruggegeven zoals al eerder heeft 
plaatsgevonden in de afgelopen jaren. Echter, wij hechten als VVD grote waarde 
aan transparantie in openbaar bestuur. Het coalitieakkoord draagt de titel "open", 
maar wij constateren wederom achterkamertjes politiek van het college. 
 
We hebben het over een besluit dat gaat om 1 miljoen euro gemeenschapsgeld, 
waarvan het budget recht bij de raad ligt. Het college informeert op dinsdag 
avond 3 juli de raad over dit onderwerp en zegt daarbij  NIETS zegt over een 
genomen B en W besluit. 
Vervolgens wacht de heer Lammers een door de raad aangekondigde motie op 
diezelfde dinsdagavond niet af, maar komt dan als een duveltje uit een doosje op 
donderdag met een persbericht naar buiten over een genomen college besluit dat 
nergens in de openbare stukken voorkomt.  
 
Een buitengewoon vreemde gang van zaken die om opheldering vraagt. 
 
Wij gaan ervan uit dat het college deze vragen beantwoordt, uiterlijk maandag 9 
juli as, zodat we een en ander kunnen betrekken bij de raadsvergadering van 10 
juli aanstaande.  
 
Wij hebben inmiddels bij de griffie en motie vreemd aan de agenda aangekondigd 
over dit onderwerp, inclusief het optreden van het college in dit dossier, alsmede 
bij het vragenrecht om nog eventuele openstaande en/of aanvullende vragen 
over dit onderwerp voor de zomer te kunnen afronden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
VVD-fractie, 
Gezinus Pieters 
 


